

<p align="center"><b>Subscription Process for the National Investment Charity Education Fund - External Subscribers – Banque Misr</b></p>	<p align="center"><b>إجراءات الاكتتاب العميل الخارجي لصندوق الاستثمار القومي الخيري للتعليم – بنك مصر</b></p>
<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Print the attached subscription form</li> <li>2. Fill out the subscription form with SWIFT reference number, complete the signature verification from your bank and send it with a copy of the passport, your ID, or the commercial registration on the following e-mail <a href="mailto:capitalmarkets-shareholdersservices@banquemisr.com">capitalmarkets-shareholdersservices@banquemisr.com</a></li> <li>3. Send the original subscription form by express mail to the following address 153, Mohamed Farid St. Zamalek – Abdin – Cairo – Banque Misr tower – International transactions branch. Attention Mutual funds center.</li> <li>4. Transfer the subscription amount using the following SWIFT from your bank, specifying: <ul style="list-style-type: none"> <li>• The purpose as - subscribing to the National Investment Charity Education Fund</li> <li>• Fund name (National Investment Charity Education Fund)</li> </ul> <p>Swift Code BMISEGCXXXX Fund ID number 22925055 Then send a copy of SWIFT confirmation receipt to the following email <a href="mailto:capitalmarkets-shareholdersservices@banquemisr.com">capitalmarkets-shareholdersservices@banquemisr.com</a></p> <p align="center"><b>Thank you for your contribution to the first National Investment Charity Education Fund</b></p> </li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. قم بطباعة النموذج المرفق</li> <li>2. املء طلب الاكتتاب مع كتابة مرجع السويقت واستيفاء صحة التوقيع من بنكك وارساله مع صورة من جواز السفر او بطاقة الرقم القومي او صورة السجل التجاري علي البريد الالكتروني التالي <a href="mailto:capitalmarkets-shareholdersservices@banquemisr.com">capitalmarkets-shareholdersservices@banquemisr.com</a></li> <li>3. ارسل أصل طلب الاكتتاب بالبريد السريع للعنوان التالي 153 ش محمد فريد – عابدين – القاهرة – برج بنك مصر – فرع المعاملات الدولية. عناية مركز صناديق الاستثمار.</li> <li>4. قم بتحويل مبلغ الاكتتاب عن طريق السويقت من خلال بنكك مع تحديد: <ul style="list-style-type: none"> <li>• الغرض – شراء/ الاكتتاب في صندوق الاستثمار القومي الخيري للتعليم</li> <li>• كتابة اسم الصندوق (صندوق الاستثمار القومي الخيري للتعليم) سويقت كود BMISEGCXXXX</li> </ul> <p>رقم ال ID الخاص بالصندوق 22925055 وارسال صورة من السويقت علي البريد الالكتروني التالي <a href="mailto:capitalmarkets-shareholdersservices@banquemisr.com">capitalmarkets-shareholdersservices@banquemisr.com</a></p> <p align="center">شكرا للمساهمتك في أول صندوق استثمار قومي خيري للتعليم من أجل مستقبل أفضل لمصر</p> </li> </ol>
<p><b>Redemption procedures</b></p>	<p align="center"><b>إجراءات الإسترداد</b></p>
<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Print the attached redemption form</li> <li>2. Fill out the redemption form with the signature verification from your bank and send it with a copy of the passport, your ID, or the commercial registration on the following e-mail <a href="mailto:capitalmarkets-shareholdersservices@banquemisr.com">capitalmarkets-shareholdersservices@banquemisr.com</a></li> <li>3. Send the original redemption request by express mail to the following address 153, Mohamed Farid St. Zamalek – Abdin – Cairo – Banque Misr tower – International transactions branch.</li> <li>4. The refund amount will be transferred by SWIFT through Banque Du Caire to your account after receiving the original redemption request.</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. قم بطباعة نموذج الإسترداد</li> <li>2. املء طلب الإسترداد مع استيفاء صحة التوقيع من بنكك وارساله مع صورة من جواز السفر او بطاقة الرقم القومي او صورة السجل التجاري علي البريد الالكتروني التالي <a href="mailto:capitalmarkets-shareholdersservices@banquemisr.com">capitalmarkets-shareholdersservices@banquemisr.com</a></li> <li>3. إرسل اصل طلب الإسترداد بالبريد السريع للعنوان التالي 153 ش محمد فريد – عابدين – القاهرة – برج بنك مصر – فرع المعاملات الدولية.</li> <li>4. سيتم تحويل مبلغ الإسترداد عن طريق بنك القاهرة بالسويقت لحسابك بعد استلام اصل الطلب.</li> </ol>

# National Charity Fund for Education Subscription / Purchase request

## طلب الاشتراك / شراء في وثائق صندوق الاستثمار القومي الخيري للتعليم

Licensee no.779 on July 1<sup>st</sup> 2019

ترخيص رقم 779 بتاريخ 01/07/2019

Date:..... / ..... / .....

التاريخ:..... / ..... / .....

Order Reference No. رقم أمر  
.....

### Subscriber Details بيانات المشترك في الصندوق

Full Name الاسم الكامل  
.....

Date of Birth تاريخ الميلاد  
.....

Address العنوان  
.....

Client A/C no. رقم حساب العميل  
.....

Email البريد الإلكتروني / المليون  
.....

Telephone: هواتف  
.....

Company/ Employer Name: مؤسسة / جهة العمل  
.....

ID Card Number/Type: هوية العميل - 4 - اسم  
.....

Legal form/ Nationality: شكل الشركة / الجنسية  
.....

Name(s) of Authorized signatories من لهم حق التوقيع في حصة  
الاشتراك الإخبارية  
.....

### Subscription details: بيانات الاشتراك بالشرايع

Client code: كود العميل  
.....

No. of Certificates: عدد الوثائق  
.....

Only فقط  
.....

Total Amount: مبلغ الوثيقة  
.....

Branch: فرع / فرع detail A/C number: حساب العميل  
.....

I agree, and I am fully aware of the Fund prospectus, which shall be deemed as integral part of this subscription request and the overall terms & condition.

أوافق، وأنا على علم كامل بملف العرض، الذي يعتبر جزءاً لا يتجزأ من هذا الطلب، وهو يندرج تحت الوثائق المتعلقة بالطلب.

I agree and am fully aware it's a charity fund that directs all the profits and returns from its investments to expense of the social or charitable purposes specified in the prospectus and that the assets of the Fund upon its expiry or liquidation are transferred to the entities specified in the prospectus.

أوافق، وأنا على علم كامل، وأدرك أنه صندوق خيري يوجه 10% الأرباح والعوائد الناتجة من استثماراته حتى انقضاء أجله في الأغراض الاجتماعية أو الخيرية المحددة في العرض، وأن أصول الصندوق عند انقضاء أو تصفيته تؤول إلى الجهات المحددة في العرض.

Agree  Don't Agree

أوافق

By waiving my right to redemption the fund's certificate which has been purchase in the fund for the social or charitable purposes specified in the prospectus.

بالتنازل عن حقني في استرداد: الوثيقة التي تم الاشتراك بها في الصندوق، وذلك للأغراض الاجتماعية أو الخيرية المحددة بالعرض.

Client Authorized Signature: توقيع العميل  
.....

Signature verified by: تم تصديق التوقيع بواسطة  
.....

Second Signature توقيع ثان

First Signature توقيع أول

## Subscription Terms & Conditions

During the subscription period, the certificate value is EGP 100 (EGP One Hundred Pound Only).

Fund's primary targeted volume is EGP 100 million divided to one million units with EGP 100 per unit.

The certificate holder or his legal representative is allowed to redeem the certificate value only after the first year of the subscription period from any branch of the bank by submitting a redemption request during the working hours of redemption on any working day until 12 pm.

The redemption order will be executed according to the unit price declared on the redemption day or Purchasing value (cost) whichever is lower (depending on the priority of the purchase order) according to the local purchase orders submitted.

## Units Purchase Terms & Conditions

Purchase requests delivered to the bank on working days during the week until 12 PM and will be executed according to the closing price announced by the bank on the EOG of purchase order. Account withdrawal payment on condition of sufficient fund.

In case settlement is by draft transfer orders, purchase orders are to be processed according the unit price declared purchase price after the value is actually added to the beneficiary client's account at the bank in accordance to the prevailing banking regulations.

The subscriber declares that the subscription amount shall not breach the Money Laundering compact law, its Executive regulation and the relevant decrees related thereto.

Subscription shall be made by book entry of the number of certificates in the account of the certificate holder held with the bank. The registration of the name of the unit holder in the books and registers shall be deemed an issuance of such certificate.

The value of the certificate shall be published daily at the fund manager's website [www.nicapital.com.eg](http://www.nicapital.com.eg) in addition to declaring such value daily in the branches of the Banks Subscribers or by Tele no. 0225906800 or shall be published monthly in one of the daily news papers.

## شروط الإكتتاب في الوثائق

القيمة الاسمية خلال فترة الإكتتاب (100 \* (مائة جنيه مصري).

رأب السبد السبهي المستهدف تتصرف في 100 مليون جنيه موزعة على عدد مليون وثيقة بقيمة اسمية قدرها 100 جم للوثيقة

يحق لصاحب الوثيقة (الوالتق) أو تمويص منه فكونا أن يمدن قيمة الوثيقة المكتتب فيها بعد السنة الأولى من اكتمل عملية الإكتتاب وذلك عن طريق تقديم طلب الإسترداد ادرى أي خرج من فروع البنك خلال ساعات العمل الرسمية للإسترداد في أي يوم عمل وعقر الساعة 12 (الثانية عشر ظهرا)

يتم تنفيذ الإسترداد طبقا لقيمة الوثيقة المعلقة في إقتال اليوم المحدد للإسترداد لو بالقيمة الاسمية أيضا افر: (حسب أولوية الترتيب الزمني للشراء) وفقا لإجمالي طلبات الشراء المقدمة.

## الشروط وأحكام شراء الوثائق

طلبات الشراء المقدمة للبنك خلال أيام العمل الرسمية طوال أيام الإحتياج عقر الساعة 12 (الثانية عشر ظهرا) يمكن تنفيذها طبقا لسعر المحل من بنك في نهاية يوم تقديم الحساب حسبما من حساب شريفة عملية الترسيد.

في حالة اعتماد بنك التحويل مصرفي فإن تنفيذ طلبات الشراء المقدمة يمكن تنفيذها وفقا لأول سعر شراء محلي بعد إحدالة القيمة لطلب في حساب العميل وذلك وفقا للظروف الخاصة بالمصرفية المصروف بها في البنك.

يقر العميل بأن المبالغ المكتتب بها لا تتعارض مع قانون مكافحة غسل الأموال والاحتمات الكترونية القوانين المتعلقة بها.

يتم الإكتتاب في الوثيقة بليزراء قيد بنقري بعد الوثائق في الحساب الخاص بصاحب الوثيقة من البنك ويحجر قيد سهم صاحب الوثيقة في الدفاتر والسجلات البنك الزوا يندية اسداد لها.

يتم نشر سعر الوثيقة يوميا على الموقع الإلكتروني لشبير الإستثمار [www.nicapital.com.eg](http://www.nicapital.com.eg) بالإضافة إلى الإعلان عنه يوميا في فروع البنوك، دائرة الإكتتاب أو مليون رقم 0225906800 كما يتم النشر شهريا في أحد الصحف اليومية.